
                                                                     

 

 

 
 
LOIMI-KIEKKO RY.:n JOHTOKUNTA  PÄÄTÖKSIÄ 1/2014 

 
 
Aika: to 23.1.2014 klo 17:30 
Paikka: LähiTapiola Areenan kokoushuone 
 
Läsnä: Jarmo Sillanpää puheenjohtaja 

Kimmo Rantasalo jäsen 
Janne Nurmikko nuorisovastaava 
Petri Pihlajasaari jäsen 
Henry Pietilä  jäsen 
Leena Pietilä  jäsen, rahastonhoitaja (kokouksen sihteeri) 
Pekka Lehto  taloudenhoitaja 

 
Poissa: Pekka Kesseli jäsen 

Sami Reunanen jäsen 
Toni Nurminen jäsen 
Teemu Kivinen jäsen 
Tuula Koivula jäsen 
Tommi Pietiäinen valmennuspäällikkö 
Mari Topi-Hulmi sihteeri 
 

 
Välitilinpäätös 

Pekka Lehto esitteli seuran välitilinpäätöksen. Seuran tuotot ja kulut ovat nousseet viime 
kauden syyspuoleen verrattuna, samoin joukkueiden tuotot ja kulut melko selvästi. Suurin 
kuluerä ovat jääaikamaksut, jotka ovat nousseet viime kauden lukuun verrattuna noin 15 %. 
Joukkueiden varainhankinta on hoidettu hyvin, joten välintilinpäätös näyttää positiiviselta 

Kausijulkaisu 

Kausijulkaisutoimikunta kokoontui 9.1.. Kausijulkaisu valmistuu niin, että se on jaettavissa 
seuran päätöstilaisuudessa (noin huhtikuun toisella viikolla). Joukkueenjohtajien jutut ja muut 
jutut pitäisi saada valmiiksi viikkojen 9-10 aikana. Pieniä muutoksia voi tehdä vielä 
taittovaiheessa. Mainokset kerätään ennen hiihtolomaa. Työryhmä ehdottaa, että 
kausijulkaisun tuottojakoa muutetaan 30 % seuralle ja 70 % joukkueelle. Johtokunta hyväksyi 
ehdotuksen. Sanna Marjamäki tiedottaa kausijulkaisuvastaavia tarpeen vaatiessa.  

Lisäksi päätettiin selvittää, minkälainen urakka olisi tehdä muutamasivuinen lehtityyppinen 
julkaisu jo kauden alussa. Siinä tuotaisiin esille Leijonakiekkokoulua ja joukkueita, joihin aina 
syksyisin toivotaan uusia harrastajia.  

Muut asiat 

Rasmus Kulmalaa muistetaan ”mitalikahvien” merkeissä Loimaalla joko Edustusjoukkueen 
pelin yhteydessä tai seuran päätöstilaisuudessa. 

 


